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Protokoll årsmöte 14 mars 2024  
kl.18.30-21.20 Equmeniakyrkan i Floda 

 
Närvarande: Roger Albinson, Johan Camp, Gun-Britt Delsvik Svensson,  
Peter Glader, Jasmine Lundberg och Elizabeth Peetso 
Revisor: Rein Leesment 
Valberedning: Ulf Nyberg och Martin Svahn 
Årsmötesordförande: Viktor Lundblad 
Övriga närvarande: Se Närvarolistan 

 
§ 1     Mötet öppnas  

Styrelsens ordförande Johan Camp öppnade mötet och hälsade de närvarande 
välkomna. 
 

§ 2 Anteckning av närvaro och upprättande av röstlängd 
Närvarolistan som är röstlängd, 56 personer anmälde sitt deltagande och  
51 personer deltog på mötet.  
 

§ 3 Val av mötesordförande, sekreterare samt två justerare som även är 
rösträknare för årsmötet 

 Till mötesordförande för årsmötet valdes Viktor Lundblad. 
 Till mötessekreterare utsågs Elizabeth Peetso. 
 Att justera kvällens protokoll utsågs Birgitta Jacobsson och Lars-Erik Snällman. 
 
§ 4 Fråga om mötet blivit stadgeenligt kallat 

(Sekr. Elizabeth Peetso) 
 Föreningen har minst 30 dagar i förväg annonserat enligt följande: 

E-post gick den 31 januari till alla registrerade medlemmar per email, 1829 st. 
Påminnelsemail gick ut den 1 mars.  
Publicerat på föreningens Facebooksida den 31 januari.   
Annonsering på Villaägarna vid Säveåns hemsida den 31 januari.  
Annonsering i Villaägarnas tidning – Villaägaren Nr 01/2024. 
 
Dagordning samt årsmöteshandlingar har varit tillgängliga minst 7 dagar  
före årsmötet på föreningens hemsida. Regionkontoret har fått våra  
årsmöteshandlingar den 21 februari.  
 
Mötet var behörigt utlyst då man minst 30 dagar, senast den 14 feb utlyst mötet 
samt skickat och hållt årsmöteshandlingarna tillgängliga enligt ovan, allt enligt 
stadgarna. Fram till den 7 mars har totalt 56 medlemmar anmält sitt deltagande. 
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§ 5 Fastställande av dagordning 
(Mötesordförande Viktor Lundblad) 
Dagordningen godkändes. 

 
§ 6 Verksamhetsberättelse 2023 inkl. Resultat- och Balansräkning 

(Ordf Johan Camp) 
 Kopior fanns på hemsidan samt i lokalen. Verksamhetsberättelsen för 2023 

redovisades av styrelsens ordförande Johan Camp. Godkändes av årsmötet och 
lades till handlingarna. 

  
§ 7 Redovisning av Revisionsberättelse 2023 

(Revisor Rein Leesment)  
Muntlig redogörelse lämnades av Rein Leesment. Revisionsberättelse för år 2023 
redovisades av revisor Rein Leesment. Ingen anmärkning fanns att notera.  

 
§ 8 Fastställande av Resultat- och Balansräkning 2023 

(Ordf Johan Camp) 
 Kopior fanns på hemsidan samt i lokalen. Föreningens Resultat- och 

Balansräkning för räkenskapsåret 2023 redovisades av ordf. Johan Camp. 
Godkändes av årsmötet och därmed utgick ordet preliminär ur Resultat- och 
Balansräkning, de är nu istället ”låsta”. 

 
§ 9 Disposition av resultatet enligt fastställd Balansräkning 
 (Ordf Johan Camp) 

Föreningens disposition av resultatet enligt fastställd Balansräkning för 
räkenskapsåret 2023 löpande räkning redovisades av ordf. Johan Camp och 
kommer att ingå i räkenskaperna. Godkändes och lades till handlingarna. 

 
§ 10 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen, verksamhetsåret 2023 
 (Revisor Rein Leesment) 

I enlighet med revisorns förslag beviljades styrelsen ansvarsfrihet av årsmötet för 
räkenskapsåret 2023. Därefter lades Revisionsberättelsen till handlingarna.  
 

§ 11 Behandling av förslag från styrelsen 
 (Ordf Johan Camp)  

Förslag ska vara inkomna 7 dagar före mötet, senast den 7/3 2024.  
Inga förslag har inkommit från styrelsen.  
 

§ 12 Behandling av inkomna motioner 
(Ordf Johan Camp) Motioner ska vara styrelsen tillhanda 7 dagar före mötet senast 
den 7/3 2024. 
 
En motion har inkommit från en medlem gällande förtätning i villaområde i Floda.  
Föreningen kommer att följa ärendet och lämnar med varm hand över det till Håkan 
Larsson på Villaägarna Riks, som arbetar för Villamiljögruppen som är vana att 
hantera liknande ärenden. Återkoppling kommer fortlöpande att ske till föreningen 
samt dess medlemmar. 
 
Motionen läggs som bilaga till handlingarna. 
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§ 13 Beslut om årsavgift till föreningen för verksamhetsåret 2025 
(Ordf Johan Camp)  
Årsavgiften för förnyat medlemskap fastställs av Villaägarnas Riksförbund. Den 
lokala föreningen fastställer den lokala medlemsavgiften.   
Årsmötet fastställde att av dessa avgifter går 55 kr (55) till den lokala föreningen. 
Årsavgifterna är oförändrade samt tidigare år redovisas i parentes. 

 
§ 14 Beslut om arvoden år 2024 för styrelsen, revisorer & valberedning 

(Valberedningen: Ulf Nyberg och Martin Svahn) 
Valberedningen redovisade muntligen förslag för 2024.  
Årsmötet beslöt enligt förslag från Valberedningen att arvodet till föreningens 
styrelseledamöter och funktionärer för år 2024 ska fastställas enligt följande: 
Styrelsens ordf 6000 kr, vice ordf 3000 kr, sekreterare 6000 kr, kassör 4000 kr 
per person/år. Övriga ledamöter 2000 kr per person/år. Valberedning och revisor 
800 kr per person/år. Arvodena är oförändrade sedan tidigare år.  

 
§ 15  Verksamhetsplan inkl. budget 2024 

(Ordf Johan Camp) 
Kopior fanns på hemsidan samt i lokalen. Verksamhetsplanen för 2024 inkl. 
budget redovisades av styrelsens ordförande Johan Camp. Därefter godkändes 
Verksamhetsplanen av mötet och ska nu ligga till grund för föreningens 
verksamhet under året. 

 
§ 16 Fastställande av antal ledamöter i styrelsen 
 (Valberedningen: Ulf Nyberg och Martin Svahn) 

Enligt Valberedningens förslag fastställde årsmötet att styrelsen för år 2024 skall 
bestå av 7 ledamöter samt 1 ordförande. Förändringen beror på att en ledamot 
kommer att avgå samt en ledamot har lämnat in önskemål om att få möjlighet att 
avgå under 2024.  
 

§ 17 Val av ordförande i föreningen under 1 år 
 (Valberedningen: Ulf Nyberg och Martin Svahn) 

Enligt Valberedningens förslag omvaldes Johan Camp som styrelsens ordförande. 
 
§ 18 Val av övriga ledamöter i styrelsen under 1-2 år 

(Valberedningen: Ulf Nyberg och Martin Svahn) 
Stadgeändring togs på årsmötet 2020. Ordföranden väljs för en mandatperiod. 
Övriga ledamöter väljs för två mandatperioder. Halva antalet väljs dock första 
gången för en mandatperiod. Har ledamot avgått i förtid genomförs fyllnadsval för 
återstående mandattid. Årsstämman 2020 utförde votering där majoriteten godtog 
förslag om ny stadgeändring. 

 
Enligt Valberedningens förslag omvaldes följande styrelseledamöter på 2 år:  
Peter Glader och Elizabeth Peetso. 
 
Enligt Valberedningens förslag sitter följande styrelseledamöter kvar på ytterligare 
(innestående) 1 år för omval till kommande år: Roger Albinson, Anders Jasphe och 
Jasmine Lundberg. 
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Enligt Valberedningens förslag valdes följande styrelseledamöter på 2 år:  
Louise Juselius och Trevor Archer  
 
Avgående styrelseledamot: Gun-Britt Delsvik Svensson,  
 

§ 19 Val av revisor under 1 år 
 (Valberedningen: Ulf Nyberg och Martin Svahn) 

Enligt Valberedningens förslag omvaldes revisor Rein Leesment.  
 

§ 20 Val av valberedning under 1 år 
 (Ordförande Johan Camp) 

Enligt årsstämmans förslag omvaldes valberedningen Ulf Nyberg 
(sammankallande) och Martin Svahn.  

 
§ 21 Information och diskussion i aktuella frågor 

(Ordf Johan Camp) 
Fråga uppkom gällande kommunal remissinstans. Sekreteraren kommer att skicka 
ut information till alla medlemmar gällande detta. Säveån är en sk remissinstans för 
att mottaga information om ex planlösningar, byggnationer mm i de fyra 
kommunerna som föreningen är verksam i. Däremot kan föreningen inte alltid driva 
ärenden vidare utan skall hänvisa dessa till förbundets centrala rådgivning där man 
kan få ta del av expertkunskaper inom många områden.  

  
§ 22 Information om släpvagnar samt statistik över uthyrning 
 (vice ordf Anders Jasphe) 

Vice ordförande föredrog information och statistik för släpvagnarna. Föreningen har 
tre släpvagnar som är placerade i Lerum samt i Alingsås på Blomsterhaga. Avtalet i 
Sävedalen sades upp i oktober 2022, och släpvagnen flyttades till Lerum. Avtalet i 
Floda är centralt uppsagt och släpkärran är såld. En släpkärra kostar 100 kr/dygn att 
hyra, samt valfri försäkringskostnad om 100 kr/dygn. Bokar gör man via en länk på 
föreningens hemsida. Föreningens vagnar var uthyrda totalt 198 (272) dagar under 
år 2023. Förra årets uppgifter visas i parentes.  
 

§ 23 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor förelåg. 

 
§ 24 Årsmötesförhandlingarna avslutas 

Mötets ordförande tackade de närvarande för visat intresse och avslutade mötet  
kl. 21.20. 
 
 
……………………………   …………………………… 
Viktor Lundblad   Elizabeth Peetso 
Mötets ordförande   Sekreterare 
 
Justerat av: 
 
……………………………   …………………………… 
Birgitta Jacobsson   Lars-Erik Snällman 
Justerare, rösträknare   Justerare, rösträknare 
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Bilagor:  
Närvarolista tillika röstlängd 
Verksamhetsberättelse inkl resultat & balansräkning 2023 
Revisionsberättelse 2023 
Verksamhetsplan inkl budget 2024 
Valberedningens förslag 2024 (lämnades muntligen) 
Inkommen motion enligt §12 


